
Informaatioverkostojen kilta Athene ry 
Hallituksen kokous 15/2014 
Aika: 8.5.2014 klo 19:00 
Paikka: A106, TTalo 
Paikalla: Tomi Laakso, Emmi Linkola, Reetta Arokoski, Eeva Siikaaho, Miikka Laitila, Mikko 
LatvaKäyrä, Atte Keinänen, Aleksi Talsi (poistui 21.11), Aleksi Pyykkönen 
Puheenjohtaja: Tomi Laakso 
Sihteeri: Emmi Linkola 
 

1. Kokouksen avaus 
Avattiin kokous ajassa 19.06. 
 

19.24 Emmi Linkola saapui. 
 

2. Kokouksen päätösvaltaisuus 
Todettiin kokous päätösvaltaiseksi. 

3. Pöytäkirjantarkastajien valinta 
Valittiin pöytäkirjantarkastajiksi Eeva Siikaaho ja Reetta Arokoski. 

4. Kokouksen työjärjestyksen hyväksyminen 
Lisättiin kohta 15.9 kunniamerkit ja siirrettiin muita kohtia sen mukaisesti. 

5. Ilmoitusasiat 
Postissa oli saapunut Koneinsinöörikillan hallitusjuliste, Aavan juliste, Täffän Kinalehti, 
Fortunen uusin numero, Synapsi 10vjuhlanumero, Geometres, Wuorikautiset ja Aleksi 
P sai postia Ålandsbankenin hyviltä ystäviltä. 

6. Hyväksyttävät laskut 
Hyväksyttiin Kandia Rentille pakettiautosta 142,47e, Maria Ariyolle pääsiäismunista, 
teipistä ja kontaktimuovista 65,18e, Meri Terholle kahvista ja maidosta 78,58e ja 
11,96e Club X julisteiden kehyksistä, Aleksi Pyykköselle 52,40e taksista 
Ullanlinnanmäelle, Sofia Ahaselle 58,55e phuksijäynästä, kipparin sauvasta ja 
kevätretkestä, Tiitu Lahdelle 21,11e Wappulaivan koristeista sekä Eeva Siikaaholle 
171,20e kevätretken ruoasta ja 8e kaljakroketin tarvikkeista. Tiitu Lahden 151,02 euroa 
lakkienjaon skumpasta menee McKinseyn kautta. 

7. Mitä kuuluu? kierros 
Aleksi P. messuillut viimeiset pari päivää ja saanut kämppätarjouksen! 
Miikalle kivaa ja koulua, ensi viikolla Berliiniin! 
Mikolla wappu loppui ja arki tuli 
Reetta voitti arvasta viisi euroa ja hävisi sen seuraavaan arpaan. Wappu on huono 
arpaaika. 
Eevalla hyvä pyykkiiskäkahvi päivä, Redbull pärisee 
Aleksi T. wappu kiireinen ja rankka, mutta hauska kunnes viimeinenkin momentum 
katosi Reetan pompatessa mahan päälle, phuksiopas ja koulut kiireyttää 
Atte kiva toinen phuksiwappu ja lyyran vaihto, kiireistä opiskelua ja työt ensi viikolla 
Tomi aloitti kesätyöt maanantaina. Jaksoi juhlia Wappuna. 
Emmi on innoissaan vaihdosta. On ylpeä itsestään koska osti jo äitienpäivälahjan. 

8. Talous ja hallintoasiat 
1. Hyvinvointi 



Mikko LatvaKäyrä on menossa opiskelukykyfoorumille ensi viikolla, siellä 
lienee hyvinvointiin liittyvää keskustelua.  

2. Laitossopimukset 
Myönnettiin Tomi Laaksolle lupa allekirjoittaa laitossopimus yksin killan puolesta 
sopiviksi kokemiensa pienten muutosten kanssa. 

3. Budjetti 
Ensi vuodeksi voisi laittaa budjettiin rahaa Ullista varten. 

4. Kehityskeskustelut 
Tomi juttelee muiden hallitusten jäsenten kanssa ja tekee Doodlen aikojen 
sopimista varten. 

5. Toimareiden kuulumiset (OTMK, liikuntavastaavat) 
Liikuntavastaavat järkkää sulkapalloa ja lajikokeiluja. 

6. Mitä muuta tuli tehtyä? 
Aleksi Pyykkönen tapasi ProCountorin edustajan messuilla ja sai tietää uudesta 
versiosta. 

9. Tapahtumat 
1. Wappusitsit ja sillis 16.17.4. 

Meni ja oli kivaa. PikkuIE oli tosi hyvä. 
2. Olkkarikahvittelu 

Järkätään viime vuoden malliin. 23.5. klo 1315. 
3. Kevätkauden päätös 17.5. 

Tulee ensi viikolla. Reetta yrittää hommaa makkaraa. 
4. Tilakähmyt 

IE:lle sunnuntaihin menossa tiedot tarvittavista tiloista.  
5. Vaalikokous 

Varataan tilat lokamarraskuulle. 
6. Toimarivirkistäytyminen 

IE juttelee hupiministerin kanssa. Elokuussa ennen kuin phuksit tulee. 
7. Toimareiden kuulumiset (pikkuIE, lukkarit) 

Toimarit on olleet hyviä. Laulukilpailun voittajaa ei ole ilmoitettu. Mikko 
muistuttelee lukkareita. 

8. Mitä muuta tuli tehtyä? 
IE sai varaston avaimet. Varaston tilanne on melko huono, IE selvittelee. 

10. Phuksiasiat 
1. Kevätretki 24.25.4. 

Oli meni hyvin meni. 
2. Phuksipeijaiset 

Phuksit pääsi toiselle sijalle ja nopeasti juomaan skumppaa! 
3. Phuksiopas 

Etenee.  
4. Hallituksen yhteiskuva phuksioppaaseen 

Pyritään ottamaan hallituksen kokouksen yhteydessä. Ideoidaan Facebookin 
välityksellä. 

5. Syksyn tapahtumat 
Juteltu muiden kiltojen kanssa ja tilakähmyistä IE:n kanssa. 

6. Toimareiden kuulumiset (ISOvastaava, KVvastaava, WappuHali, ISOt) 
Eipä ihmeellisempiä. WappuHali sai uuden pään sauvaan. KVvastaava yritti 
rekrytä KVISOja.  



7. Mitä muuta tuli tehtyä? 
Wappuna oli kiireistä phuksiasioiden kanssa. 

 
Aleksi Talsi poistui ajassa 21.11.  
Mentiin kokoustauolle ajassa 21.12. 
Palattiin kokoustauolta ajassa 21.17. 
 

11. Tiedotusasiat 
1. Athenen verkkosivujen päivitys 

Atte ottaa taas yhteyttä inf.tkk.fi sivuston päivittämisestä.  
2. Sähköpostilistat 

Emmi laittaa mailia/FB huutelua listoilleliittymislomakkeesta. 
3. Kukka 

Wappukukka saatiin päätökseen, oli aika urakka. Kävijämäärät kasvoivat chatin 
ja Julkku 2048:n ansiosta. Excua esim Otavamedialle tiedossa syksylle. IE, Atte 
ja Miikka etsivät sopivan päivämäärän. Kukkaviikonloppua aletaan 
organisoimaan. 

4. Ilmomasiinan uudistus 
Ensi kokouksessa enemmän esiteltävää.  

5. Toimareiden kuulumiset (Kulttuurineuvokset, historioitsija, valokuvaajat, Kukan 
niittäjät, kiltalehden toimittajat, ATKpartio, Ulottuvuusvastaava) 
Ulottuvuusvastaavaa pitäisi aktivoida. Olkkarikahvittelussa voisi 3Dprinttailla. 

6. Mitä muuta tuli tehtyä? 
 

12. Yrityssuhteet 
1. Yrityssuhteiden tilanne 

Suhteita ylläpidetään. Miikka ja Tiitu keskustelee huomenna 
vuosijuhlasponsseista.  

2. Toimareiden kuulumiset (Yrityssuhdetiimi, TEKkiltayhdyshenkilö, 
Marathontoimikunta) 
Ei kuulu erityistä. Miittejä tulossa ennen kesää. Keskusteltiin ysvitiimin 
työnjaosta ja mahdollisesta excumestarista. 

3. Mitä muuta tuli tehtyä? 
 

13. Opintoasiat 
1. Kurssien kehittäminen 

Mikko laittoi kutsumailia käyttiksen opetuksen kehitystapahtumaan ensi viikolla. 
2. Maisteriohjelman uudistus 

Asia menee eteenpäin kesäkuussa. 
3. Kirjojen hankkiminen olkkarille 

Suunniteltiin, että Olkkarin kirjojen lainausaika voisi olla 2 vrk, palautusaika 12 
päivällä. Lainaukset kirjataan vihkoon, johon merkitään lainaajan nimi, 
puhelinnumero ja lainauksen päivämäärä. Tehdään tilaa kirjoille kirjahyllyä 
siivoamalla. Kysytään kiltalaisilta kirjatoivomuksia Palautekornerin kautta ja 
avataan keskustelua Facebookissa.  

4. Opettajatuutorointi 
Pitäisi kehittää.  

5. Toimareiden kuulumiset (SCIvastaava, Hallopedit) 



Kevätkarkeloiden järjestäminen meni hyvin SCIvastaavilla, mutta rahaasiat 
olivat epäselviä. Hallopedit olivat kokouksessa. 

6. Mitä muuta tuli tehtyä? 
Koulutusneuvoston kokouksessa puhuttiin siirtymisestä koulutusohjelmien 
maisteriohjelmien välillä. Infon maisterivaiheen SCI:n ulkopuolisen sisäänoton 
tavoite on vähintään 10, enintään 40 opiskelijaa.  

14. Ulkosuhteet 
1. Kaljakroketti 25.4. 

Meni oikein kivasti. 
2. Wappulaiva 30.4. 

Meni mukavasti, fyysikot hoitaa laskutuksen. Tappiota n 56 e.  
3. Vuosijuhlaedustukset 

Kähmitään. 
4. Toimareiden kuulumiset (Vuosijuhlatoimikunta, hupiministeri) 

Hupiministeri lepää wapun huippuduunin jälkeen. 
5. Mitä muuta tuli tehtyä? 

Varavaihtoehtoa Ähkyn jatkopaikalle etsitään. 
15. Muut esille tulevat asiat 

1. Kesäkokous 
Kysytään mökkejä Chrisulta ja Ilarilta. 

2. Pöytäkirjojen tarkistaminen ja allekirjoittaminen 
Tomi tarkistaa ja muistuttaa.  

3. Hallitushengailu 
Tulee. 

4. Sikariporrasfutis 
Oli hauskaa. 

5. Hyvä veli stipendi 
Meri Terho sai stipendin. 

6. Killan Julkkudiili 
Hoidossa. 

7. SCI:n vuoden alumni 2014 
Tomi pitää mielessä, ehdotus muotoutunee. 

8. TEK 
Keskusteltiin TEKin kannasta lukukausimaksuihin ja meidän reagoinnista tähän. 

9. Kunniamerkit 
Eeva Siikaaho selvittää. 

16. Seuraava kokous 
Emmi doodlaa, vastaamisen deadline on lauantaiiltapäivä. 

17. Kokouksen päättäminen 
Päätettiin kokous ajassa 21.56. 
 

 

 

 

 



Pöytäkirjan tarkastajat:      

 

 

_______________________  _______________________  

Reetta Arokoski Eeva Siikaaho 

 

 

Puheenjohtaja ja sihteeri: 

 

 

 

_______________________  _______________________  

Tomi Laakso Emmi Linkola 

 


